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Tuan Wilson Ugak Kumbong [ Huh.~ Rajang ] minta MENTERI 
·. PENDIDIKAN menyatakan status bek~lan. lnternet/Bestarinet untuk 
kegunaan sekolah-sekolah dan pend:uduk-penduduk di kawasan 
pendalaman seperti di Sungai Asap, Epakun, Belaga dan di Saleh, 
Sahagian Kapit. 

.JAWAPAN 

Tuan Yang di-Pertua, 

Untuk makluman Ahli Yang Berhormat, sebanyak 726 buah sekolah di 

Sarawak telah dirangkaikan dengan 1 J3estariNet iaitu 719 sekolah 

menggunakan VSAT (2 Mbps) da~ tujuh (7) buah sekolah 

menggunakan teknologi ADSL (dengan papaian 2-4 Mbps). Manakala 

bagi sekolah-sekolah yang belum dirarygkaikan dengan 1 BestariNet, 
' sekolah tersebut. masih dibekalkan dengan capaian internet interim 
~ . 

melalui pembekal perkhidmatan interne( (ISP) sedia ada di kawasan 

masi ng-masi ng. 

Pad a masa ini, hanya sekolah-sekolah j di pedalaman Sarawak yang 
' 

telah dikenal pasti akan mengguna~an teknologi VSAT sahaja 
I 

dirangkaikan. Manakala bagi sekolah-se~olah yang dikenal pasti akan 
I 



dirangkaikan dengan capaian jalur Iebar minimum 4Nibps akan 

dilaksanakan dalam tempoh terdekat, setelah persetujuan dicapai 

dengan kerajaan negeri berkaitan syarat-syarat pembinaan infrastruktur 

telekomunikasi. 
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